
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 28. srpna 2019  

─────────────────────────────────────────────────── 

 

 

Přítomni: p. Matička, p. Franče, p. Cerovská, Ing. Hora, p. Randa,   

          p. Brož,     

 

Omluven:  p. Smolka, p. Kertészová  

 

Hosté:    p. Pizinger, Mgr. Soukup, Ing. Kubicová   

 

 

Program: 1. Zahájení 

         2. Kontrola usnesení  

         3. Návrh rozpočtových změn na rok 2019  

         4. Hodnocení činnosti finančního výboru za I. pololetí roku 2019 

         5. Organizační záležitosti  

         6. Diskuze, závěr    

          
 

ad 1) Předseda finančního výboru, pan Matička přivítal přítomné, omluvil z jednání  

      pana Smolku a tajemnici finančního výboru paní Kertészovou a zahájil jednání  

      výboru. Vzhledem k nepřítomnosti p. Kertészové byla jednohlasně členy výboru  

      pověřena vyhotovením zápisu Ing. Kubicová.   

 

ad 2) Předseda finančního výboru provedl kontrolu usnesení ze zasedání konaného dne  

      5. 6. 2019, jednalo se o usnesení číslo 5 a 6 a konstatoval, že obě usnesení  

      byla splněna.   

       

ad 3) Návrh rozpočtových změn na rok 2019 podrobně okomentoval p. Pizinger a   

      rozpočtovou změnu k projektové dokumentaci MŠ U Koupaliště přednesl Mgr.   

      Soukup.   

      Do diskuse se přihlásil Ing. Hora - dotaz na vlastnictví pozemků u plánované  

      akce v ulici Západní a Dvořákově – chodník povede pouze po pozemcích města.   

      Pan Franče doporučil při tvorbě rozpočtu města na rok 2020 uvažovat  

      s navýšením prostředků na nákup pohonných hmot pro hasiče vzhledem  

      k narůstajícímu počtu výjezdů – bude do návrhu rozpočtu zahrnuto. Pan Randa  

      měl dotaz zda projektová dokumentace na MŠ řeší i možnost splachování  

      užitkovou vodou – Ing. Hora odpověděl, že k tomu je potřeba nejdříve změna  

      zákona o vodovodech a kanalizacích.     

      Po diskusi bylo jednohlasně přijato usnesení č. 7/2019, kterým byl návrh  

      rozpočtových změn doporučen k projednání ZM. 

      Následně byl projednán návrh rozpočtové změny – individuální dotace pro ŠAK  

      Chodov z.s. na dofinancování rekonstrukce atletické dráhy a technických  

      sektorů. Pan Pizinger uvedl, že atletický stadión je v majetku města Chodova.  

      Pan Franče se dotázal na celkové náklady investiční akce – 3 517 850,- Kč.  

      Usnesením číslo 8/2019 byl návrh rozpočtové změny doporučen k projednání ZM. 

 

ad 4) Posledním projednávaným bodem bylo hodnocení činnosti práce finančního výboru  

      za I.  pololetí roku 2019, který přednesl a okomentoval p. Matička. Tento   

      materiál byl jednohlasně schválen usnesením č. 9/2019 a předsedovi finančního  

      výboru bylo uloženo jej předložit k projednání na ZM dne 12. 9. 2019.  

 

ad 5) Ing. Kubicová informovala členy finančního výboru o návrhu na ukončení  

      smlouvy o obhospodařování portfolia se společností Amundi Czech republik,  

      investiční společnost, a.s. (Komerční banka)dohodou. Uvedla i důvody vedoucí  

      k ukončení této spolupráce. Současně informovala o návrhu převést volné  

      finanční zdroje z tohoto portfolia do správy aktiv k ČSOB Asset Management.  

      Oba tyto návrhy budou předloženy k projednání ZM dne 12. 9. 2019.    

      Pan Randa vznesl dotaz na uzávěrky a rozbory hospodaření příspěvkových  

      organizací a s.r.o. zřízených a založených městem – tyto podklady projednává  

      RM, nejsou předkládány na jednání finančního výboru, k nahlédnutí jsou  

      na ekonomickém oddělení.      



  

 

Na závěr předsedající poděkoval přítomným za účast.          

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Kubicová  

 

   

 

  

 

     

 

Karel Matička      

předseda finančního výboru 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta 

 

         


